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В статье рассматриваются дружественные связи между Марийской республикой и областью 

Ваш, творческие встречи венгерских журналистов со своими коллегами из республиканских 

газет, радиовещания и телевидения, использование различных жанров и форм в освещении 

экономического, научного и культурного сотрудничества в средствах массовой информации. 

Особое место отведено организации серии тематических телепередач по случаю юбилейных 
и памятных дат в истории Венгрии.  
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MARI-HUNGARIAN COLLABORATION:  
THE ROLE OF MASS MEDIA IN INFORMATION EXCHANGE  

(1971–1996) 

The article describes the friendly relations between Mari Republic and Vas region, the creative meetings between 

Hungarian journalists and their colleagues from republican newspapers, radio broadcasting and television, use of various 

genres and forms in coverage of economic, scientific and cultural collaboration in mass media. Special attention is given to 

organization of theme TV programs devoted to the anniversaries and the memorable dates of Hungarian history. 
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